



Luxembourg, 22nd-August 2022

Les Associés de BONN & SCHMITT ont le plaisir d'annoncer l'arrivée au 16 août d'un nouvel associé, Me Marcel BARTNIK.

Me BARTNIK dispose d'une expérience significative, et conseille des clients, dans le secteur des fonds d'investissement au Luxembourg depuis plus de 15 ans. Il assiste une clientèle internationale dans le domaine de la structuration et de l'établissement de fonds d'investissement réglementés et non réglementés, ainsi que dans des questions juridiques et réglementaires concernant des AIFM et autres prestataires de service. Il vient co-diriger le département fonds d'investissement du cabinet.

Avant de rejoindre BONN & SCHMITT, Marcel BARTNIK était avocat dans plusieurs cabinets internationaux et de premier rang de la place.

Son arrivée vient renforcer les compétences du cabinet dans le domaine des fonds d'investissement, domaine qui occupe une place primordiale sur la place financière luxembourgeoise.

\*\*\*

The partners of BONN & SCHMITT are pleased to announce the arrival on 16<sup>th</sup> August of a new partner, Dr Marcel BARTNIK.

Dr BARTNIK possesses significant experience, and has been advising clients, in the field of Luxembourg investment funds law for more than 15 years. He assists an international clientele in the structuring and establishment of regulated or unregulated investment funds, and provides legal advice in any regulatory issues concerning AIFMs and other service providers. He will co-lead the investment fund department of the firm.

Prior to joining BONN & SCHMITT, Dr BARTNIK worked in several international and top-tier law firms in Luxembourg.

His arrival strengthens the firm's expertise in the domain of investment funds, which is of fundamental importance to the Luxembourg financial sector.